
 
 
 

 
 

  
                  

 
Referat 
fra styremøte i FNF Akershus 

 

Tid:   onsdag 4. desember 2019, kl. 16:30 –  18:00 

Sted:   OOFs lokaler, Storgata 28 

Til stede:  Endre Stakkerud (NJFF Akershus), Tom Fremstad (OOF), Inger -Marie J. 

Gulliksen (Oslofjordens friluftsråd), Rigmor Arnkværn (BNFR) og Jørgen 

Fog (Skiforeningen)og Maria R. Tesaker (FNF koordinator Akershus).  

Meldt avbud: Ulf Kristiansen (NOA)  og Helene Bugge (DNT Oslo og Omegn) 

 

Sak 47/19 Godkjenning av innkalling og saksliste for i dag + referat fra styremøte 30. oktober 

Vedlagt er referat fra styremøtet 30. oktober 2019. 

Oppdateringer er markert i rødt, men er ikke med i offisielt referat. 

  Godkjent. 

 

FNF Akershus’ arbeidsform og virkeområde  
Sak 48/19 FNF Akershus 2020 

Året nærmer seg slutten, og det er snart tid for å planlegge 2020. 

Vi beholder møtedatoer og årsmøte. 

Styremøte onsdag 5. februar 

Styremøte onsdag 4. mars 

Årsmøte torsdag 26. mars  

Forslag til innlegg fagtema til årsmøte:  

Naturpanelets rapport, Oslofjorden handlingsplan, Østmarka nasjonalpark 

 

Planer for 2020 

Koordinator gjennomgikk innspill fra årsmøte 2019 og føringer fra FNF nasjonalt. Det 

blir nok mest sannsynlig ingen sammenslåing til FNF Viken og Oslo før 2021. 

Eventuelt kanskje etter sommeren på et ekstraordinært styremøte. 

Damseminar: regulerte dammer i samarbeid med OOF og FNF Oslo 

• 11. mars, dagtid, Asker Kulturhus 
 

Foreslåtte tema som kan vurderes til årsplan: 

• Sammenslåing Viken 

• Jobbe mer med fokus på fylkeskommune og bruke tiden der org. ikke er 



  

 
 

  
             

• Kursrekke: Vannforskriften og vannforvaltning - rullering av nye planer til høsten, 
naturmangfoldloven, plan- og bygningsloven, GIS, en presentasjon av muligheten 
av bruk i GIS  

• Gjennomgang av tilgjengelighet av høringssaker på kommunenes nettsider 

• Skogkartlegging - manglende kartlegging og frivillig vern (NOA jobber med utkast) 

• Fokus arealplan – oversikter 

• Fortsette kartlegging av kommuneplaner og naturmangfoldplaner og 
friluftslivsplaner 

• Informere om roller og kontaktpersoner til tilsluttede organisasjoner 

• Ny runde med retningslinjer rundt felles uttalelser 
 

 
Vedtak: 
Maria lager et forslag og sender til styret. 
 

Sak 49/19 Skogselskapet Oslo og Akershus ønsker tilslutning 

Skogselskapet Oslo og Akershus ønsker å tilslutte seg FNF Akershus, og de har sendt 

tilslutningserklæring.  

I vedtektene til FNF Akershus (og alle de andre fylkesvise FNF), § 4 Tilsluttede 

organisasjoner, står det: «Alle organisasjoner i fylket som er tilsluttet 

medlemsforeninger i Norsk Friluftsliv, Norges Naturvernforbund og Friluftsrådenes 

Landsforbund har rett til å bli medlem. Innmelding skjer ved å undertegne 

tilslutningserklæring.»  

Skogselskapet ble med i Norsk Friluftsliv i mai 2018 blir derfor automatisk tilsluttet 

hos oss. 

  Vi ønsker Skogselskapet Oslo og Akershus velkommen. 

Saker 
Sakslista er de 3 siste utgavene av Friluftsnytt: 

Friluftsnytt nr. 22 - 22. november 2019 
Friluftsnytt nr. 21 - 8. november 2019 
Friluftsnytt nr. 20 - 25. oktober 2019 

 

Sak 50/19 Østmarka nasjonalpark – verneplanprosessen skal startes 

Regjeringen starter nå verneplanprosessen for nasjonalpark i Østmarka. Vernet skal 

fremme både friluftslivet og naturverdiene, og alle berørte interesser skal inkluderes.  

Fra diskusjonen: 

• Nasjonalparker har vern etter naturmangfoldloven (NML). 

Markaloven har tre likestilte formål - vern, friluftsliv, markaidrett. NML 

Naturmangfoldloven er strengere på naturvernet.  

• Markarådet har vedtatt: om det blir nasjonalpark må formålet være det samme 

som Markaloven.  

http://fnf-nett.no/file=15677
https://mailchi.mp/f5509097d5ad/apq3eb2opc-2455601
https://mailchi.mp/4b8fbdcd7c1f/apq3eb2opc-2444637?e=c971978d88
https://mailchi.mp/af821d7d186e/apq3eb2opc-2351345?e=c971978d88


  

 
 

  
             

• Skiforeningen er mot nasjonalpark i ØStmarka med mindre den får samme formål 

som Markaloven.  

• Vern er for et formål – det spesifikke som skal vernes. Det som ikke skader vernet 

bør da tillates. 

• Gode forskrifter som tar hensyn til alle er viktig. Være proaktive i forhold til gode 

forskrifter.  

FNF følger saken videre. 

 

Orienteringssaker 

• Utbygging innenfor markagrensa på Ila  

• Valgkomiteen er satt i gang 

• Oppdatering angående kunstgress i regionen 

• Oppdatering uttalelse Strømforbindelse – Hamang-Bærum-Smestad 

• Oppdatering FNF Viken og Oslo: Seminar for organisasjoner om Viken i 3. mars. 

 

Neste styremøte 

Onsdag 5. februar i Oslo og omland friluftsråds lokaler, Storgata 28. 

 

 


